

**REPUBLIQUE
DE
VANUATU**
JOURNAL OFFICIEL



**REPUBLIC
OF
VANUATU**
OFFICIAL GAZETTE

31 AOUT 2012

**EXTRAORDINARY GAZETTE
NUMERO SPECIAL
NO. 10**

31 AUGUST 2012

SONT PUBLIES LES TEXTES SUIVANTS

LOI

LOI NO. 22 DE 2012 SUR LES FINANCES
PUBLIQUES ET LA GESTION ECONOMIQUE
(MODIFICATION)

NOTIFICATION OF PUBLICATION

ACT

PUBLIC FINANCE AND ECONOMIC
MANAGEMENT (AMENDMENT) ACT NO. 22 OF
2012



REPUBLIC OF VANUATU

**PUBLIC FINANCE AND ECONOMIC MANAGEMENT
(AMENDMENT) ACT
NO. 22 OF 2012**

Arrangement of Sections

1	Amendment.....	2
2	Commencement	2

REPUBLIC OF VANUATU

Assent: 30/08/2012

Commencement: 31/08/2012

PUBLIC FINANCE AND ECONOMIC MANAGEMENT (AMENDMENT) ACT NO. 22 OF 2012

An Act to amend the Public Finance and Economic Management Act [CAP 244].

Be it enacted by the President and Parliament as follows-

1 Amendment

The Public Finance and Economic Management Act [CAP 244] is amended as set out in the Schedule.

2 Commencement

This Act commences on the day on which it is published in the Gazette.

SCHEDULE

AMENDMENTS OF PUBLIC FINANCE AND ECONOMIC MANAGEMENT ACT [CAP 244]

1 Paragraph 54(2)(g)

Delete “;”, substitute “.”

2 Paragraph 54(2)(h)

Repeal the paragraph.

3 After subsection 54(3)

Insert

“(3A) The Minister is to provide a full report of the details and reasons for the loan and securities at the next sitting of Parliament after raising a loan.”



RÉPUBLIQUE DE VANUATU

LOI N° 22 DE 2012 SUR LES FINANCES PUBLIQUES ET LA GESTION ÉCONOMIQUE (MODIFICATION)

Sommaire

1	Modification.....	2
2	Entrée en vigueur.....	2

RÉPUBLIQUE DE VANUATU

Promulguée : 30/08/2012
Entrée en vigueur : 31/08/2012

LOI N° 22 DE 2012 SUR LES FINANCES PUBLIQUES ET LA GESTION ÉCONOMIQUE (MODIFICATION)

Portant la modification de la sur les finances publiques et la gestion économique [CAP 244].

Le Président de la République et le Parlement promulguent le texte suivant :

1 Modification

La Loi sur les finances publiques et la gestion économique [CAP 244] est modifiée telle que prévue en Annexe.

2 Entrée en vigueur

La présente Loi entre en vigueur à la date où elle est publiée au Journal officiel.

ANNEXE

MODIFICATION DE LA SUR LES FINANCES PUBLIQUES ET LA GESTION ECONOMIQUE [CAP 244]

1 Alinéa 54.2)g)

Supprimer et remplacer “ ;” par “.”

2 Alinéa 54.2)h)

Supprimer l’alinéa.

3 Après le paragraphe 54.3)

Insérer

“3A) Le ministre doit soumettre un rapport entier des détails et raisons de l’emprunt et des garanties à la session parlementaire qui suit la contraction d’un emprunt.”